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Tutkin vaihtoehtoisien
materiaalien sopivuutta
pujottelukepiksi, koska
nykyinen materiaali on
haitaksi luonnolle. Päätin
tutkia tarkemmin, sopisiko
bambu uudeksi materiaaliksi.

JOHTOPÄÄTÖKSET
Bambu ei täytä FIS:n asettamia
vaatimuksia kestävyyden osalta eikä
siksi ole turvallinen laskijoille.

Pujottelukeppien valmistajien tulisi
tutkia enemmän vaihtoehtoisia
materiaaleja ja vähentää
polykarbonaatin käyttöä. Esimerkiksi
kierrätysmateriaalien osuutta
pujottelukepissä voisi lisätä.


